

航 運 季 刊

創新版 第二十七卷 第一期

中華民國一〇七年三月三十一日



目 錄

以高涉入遊艇活動者觀點評估遊艇港環境屬性滿意度 —— 以大鵬灣遊艇港為例 1
李孟璉、游百合

An Evaluation of Setting Attributes Satisfaction on Yacht Harbor from the View of High-involvement Participants of Yachting – A Caste Study on Dapeng Bay Yacht Harbor

Meng-Tsung Lee、Bai-He You

具時窗多趟次車輛途程問題與委託零擔貨運服務之模式 21

朱經武、吳朝升、許秀麗

A Mathematical Model for a Multiple Trip Vehicle Routing Problem with Time Window and Outsider Carrier Selection

Ching-Wu Chu、Chao-Sheng Wu、Hsiu-Li Hsu

航路選擇評估模式：以北極航線為例 39

王志敏、徐文華、呂威祥、張秉濬、田宛芸、鄭瑜文

Evaluation Model of Shipping Route Selection: A Case of Arctic Route

Chih-Min Wang、Wen-Hwa Shyu、Wee-Siang Lu、Bing-Jun Zhang、

Wan-Yun Tien、Yu-Wen Cheng

策略聯盟正式化、供應風險管理與組織績效關係之研究 —— 以定期海運貨櫃業者為例 57

曾柏興、莊士賢

Strategic Alliance Formalization, Supply Risk Management and Organizational Performance in Container Shipping Company

Po-Hsing Tseng、Shih-Hsien Chuang

應用二階式啟發式演算法於動態及連續型船席指派 87

徐賢斌、王曉晴、陳紋惠、歐陽葦

A Two-stage Heuristic for Solving the Dynamic and Continuous Berth Allocation Problem

Hsien-Pin Hsu、Shao-Chin Wang、Wen-Hui Chen、Yang-Ting Ou